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Bestyrelsesmøde 15 maj 2023 
 

Tilstede: Karina, Svend, Per C, Bjarne, Ole Chr., Keld, Erik 

Fraværende: Mogens 

Siden sidst 
En samlet bestyrelse havde indstillet Bjarne til at modtage Idrætsprisen, og Bjarne blev faktisk nomineret til 

idrætsprisen i Vordingborg kommune, men det var dog en anden der vandt prisen. Bjarne og Erik har været 

til generalforsamling i Vordingborg Idrætsråd. Her var der en som kunne fortælle omkring fondssøgning. 

Der er kommet 2 henvendelser udefra omkring optagelse i klubben. Ole chr. tager kontakt og formidler 

interview. Tur til Smögen er blevet aflyst pga. manglende tilmeldinger. 

ALF i proces 
Per og Svend er kommet langt med ALF. ALF er kommet i vandet igen og gearet fra den gamle motor er 

monteret. Erik laver hovedkabler til båden. Batteriet ønsker placeret i pulten for nemmere adgang. Der er 

aftalt med Kim Hansen, havnefogden, at er det ok at ALF ligger langs kajen mod klubhuset. Bjarne og Keld 

koordinerer mediekontakt omkring søsætning af ALF. Svend hjælper med at formidle kontakt til Elo 

Mortensen. Der har været et enkelt ønske omkring toilet, men det er blevet nedstemt pga. omkostninger til 

både etablering og vedligehold. Det har også kunnet gå i så mange år uden, så det kan det nok stadig. 

Økonomi  
Der er en uforandret økonomi i forhold til sidste møde. 

Opfølgning på workshop 
 

Nikolaj fra forbundet, synes det er et fint oplæg at vi er kommet frem med. 

• Fastholde nye medlemmer 

• Engagere og motivere nye frivillige 

• Ekstern kommunikation 

Nu gælder det om at holde fast i det som er aftalt 

Ren natur 
Arrangement søndag d. 11 juni bliver gennemført, og der er pt. 8 tilmeldinger til indsamlingsruten. 

Sponsor skilte 
Svend har sammen med Per fået indkøbt plader til montering af sponsorskilt. Lige nu er det dog ALF der 

prioriteres. 

Eventuelt  

Kim Jespersen har lavet 2 silhuet skilte i rustfri stål til klubben. Disse bliver malet, og efterfølgende sat op 

på klubhuset. 


